

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 094/25-26

賽馬會健腔護齒計劃

敬啟者：

由香港賽馬會慈善信託基金資助的「賽馬會健腔護齒計劃」旨在提升本港兒童及青少年的口腔健康，特別關顧來自基層家庭的學生。計劃由專業牙科團隊主導，為合資格人士提供資助的牙科檢查及基本治療服務，期望透過社區協作，改善兒童及青少年的口腔健康與整體生活質素。

有關計劃之內容及詳情，請參閱附件內之海報及參加者須知。每位符合資格人士，可以在計劃下每年享有2次服務，每次收費\$50元。如有興趣參加此計劃，請自行下載及遞交已填妥之申請表格至相關機構，亦可登入以下連結或掃瞄海報上之二維碼進入網上報名：

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf8tJJ6UZcDMpGXAVG-vCXWP9NFrDs1UkBXdB9D7TPIT7-brg/viewform>

請於一月十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電2443 9833與陳凱芝副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長





謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月十六日

東華三院馬振玉紀念中學

班號：_____

活動通告 094/25-26

賽馬會健腔護齒計劃

敬覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述通告內容。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二六年 月 日

TWGHS C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 094/25-26
Jockey Club Dental Care Programme

16th January 2026

Dear Parents

The Jockey Club Dental Care Programme (JCDCP) aims to promote oral health among the underprivileged groups with financial difficulties through provision of subsidised dental check ups, preventive and curative treatment services, as well as dental care education.

For further details and scope of the programme, please refer to the Poster and Participant Information Notice attached. Participants under the scheme may use the chargeable services twice, at the cost of \$50 per visit, within the 365-day service cycle. If you are interested in the programme, please download and submit the application form to the organizer, or fill in the online application form via the link below or scan the QR Code on the poster:

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSf8tJJ6UZcDMpGXAVG-vCXWP9NFrDs1UkBXdB9D7TPIT7-brg/viewform>

Please return the signed e-reply slip by 19th January 2026 (Monday). If you have any questions, please feel free to contact the Vice Principal, Miss Chan Hoi Chi, on 2443 9833.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.